
Poslanec Ján Púček, poslanecký výbor č. 8, č.t. 0948 937 252 

          ZÁPISNICA 

  Dňa 26.06.2015 sa uskutočnilo stretnutie poslanca Jána Púčka s občanmi mestskej časti 

Vranie. Občanov privítal Ján Púček a informoval, že 29.06.2015  bude zasadať Mestské zastupiteľstvo, 

na ktorom pôvodne chcel predložiť návrh na zníženie daní z nehnuteľnosti pre nevybavenosť, ako je 

kanalizácia, rozvod vody, plynu, údržba komunikácií, kosenie verejnej zelene, cintorínov ale i to, že 

občania si musia platiť v mestských častiach dane z prístupových ciest ale i pozemkov, na ktorých 

parkujú svoje autá. Tento návrh však stiahol z rokovania, pretože ho nemali záujem podporiť ani 

poslanci z volebného obvodu č. 8. Ďalej boli občania informovaní, že poslanec  Púček predkladá návrh 

na zlúčenie komisií , návrh na zrušenie Mestskej  Rady a návrh na úpravu odmeňovania poslancov 

v komisiách Mestskej Rady. 

  Odôvodnenie: 

1,   Poslanci napriek tomu, že sa v komisiách nezúčastnia, majú nárok na odmenu. 

2,   Poslanec  MR, ktorý sa nezúčastní zasadnutia, má nárok na odmenu. 

Preto návrh smeruje k tomu, že pokiaľ sa poslanec nezúčastní zasadnutia komisií, alebo MR, 

odmena mu nemá patriť tak, ako nepatrí  odborníkom v komisiách, ktorí sa zasadnutia nezúčastnia. 

Pripomínam k tomu, že Obecné úrady majú spojené komisie bez MR a ich odmeny jednotlivca sú len 

za účasť a to o výške 5 alebo 10 EUR. Preto je nemorálne, aby boli poslanci MZ vysoko honorovaní  aj 

za neúčasť, pritom sa na komisiách handrkujú a nič špeciálne neporadia .  Takéto odmeňovanie 

považujem za nemorálnosť. Komisie nie sú rozhodujúci orgán , sú len poradným orgánom. V komisií 

je 8 predsedov ktorí zastupujú tieto komisie : komisia finančná, komisia dopravy a komunálnych 

služieb, komisia sociálna, zdravotná a bytová, komisia územného plánovania a výstavby, komisia 

kultúry športu, cestovného ruchu a miestneho rozvoja, komisia školstva a mládeže, komisia životného 

prostredia, komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií. 

  Mestská rada sa skladá z predsedov vyššie uvedených komisií, ktorí nemajú právo ani 

mandát na to, aby už menili vyjadrenia komisií, je to len orgán duplicitný odmeňujúci  pánov 

predsedov komisií vo výške 30 EUR mesačne  za NIČ. Odmeňovaní sú aj vyššie uvedení predsedovia  

za funkciu v každej komisií sumou 40 EUR a členovia sumou 20 EUR. Keď neprídu na jednanie, aj 

tak majú zaplatené sumu vo výške 50%. Nie je toto nemorálnosťou, aby sa takto oberali daňoví 

poplatníci Žiliny?! 

  V rámci týchto návrhov sa domnievam, že aj odmeňovanie  poslancov v rámci jednotlivých 

výborov a to predseda 40 EUR, sekretár 25 EUR, člen 20 EUR je nemorálnosťou v rámci 

odmeňovania, pretože poslanci môžu spoločné rokovanie vykonávať priamo na stretnutiach 

s občanmi, nepotrebujú tak osobitné rokovania len za účelom získania odmeny, čo v podstate stojí 

daňových poplatníkov mesačne okolo 860 EUR, za rok je to cca 10 300 EUR! Kto má začať šetriť? 

Občania? Alebo by bolo vhodnejšie, aby to boli práve poslanci, pretože každý z nich sľuboval pred 

voľbami, že mu ide o práva občanov a bude tu každý pre občana. Poslanec  Púček vyjadril 

presvedčenie, že jeho návrhy nebudú schválené, ale určite ich bude do budúcna opätovne 

predkladať,  aby takto získané finančné prostriedky mohli byť použité na detské ihriská, prípadne 

na úpravu chodníkov, čistenie komunikácií a pod.  



  Poslanec zároveň poznamenáva, že odmena za výkon funkcie poslanca je 200 EUR za jeden 

mesiac a je presvedčený, že toto by malo byť dostačujúce za jeho prácu, ktorú dobrovoľne chcel 

robiť.  

‐ Člen MR  mimo vyššie uvedenej odmeny dostáva 30 EUR mesačne 

‐ Poslanec , ktorý je  predsedom komisie, má mimo vyššie uvedenej odmeny  ďalších 40 EUR 

‐ Poslanec, ktorý je členom  komisie, dostáva 20 EUR 

‐ Predseda výboru mestskej časti dostáva mimo odmeny poslanca odmenu 30 EUR 

‐ Sekretár výboru mestskej časti dostáva odmenu 25 EUR 

‐ Člen mestského výboru dostáva 20 EUR 

Podotýkam, že každý poslanec je členom výboru  mestskej časti, je minimálne v jednej 

komisií, 8 poslancov z počtu 31 je predsedami komisií a títo istí predsedovia tvoria Mestskú radu. 

Poslanec  Púček k tejto problematike občanov informoval, že vyššie uvedené návrhy podľa 

presvedčenia nebudú schválené, pretože zlučovanie , znižovanie odmeny sa kolegom nepáči, 

okrem komisie životného prostredia, ktorá takéto návrhy schvaľuje a víta. Je zvláštne, že 

zlučovanie mestských častí  žiadnemu poslancovi nevadí, ani nevadilo. 

 Následne bola otvorená diskusia. Zúčastnení občania úplne súhlasia s názorom a návrhmi 

poslanca Púčka a nemajú k tomu žiadne výhrady, pretože návrhom získané peniaze vo výške 

99 040 EUR môžu pomôcť našim voličom. A poznamenávam ešte, že aj navrhnutí  odborníci 

dostávajú mesačne 20 EUR za účasť v komisiách , čo predstavuje za rok sumu 8 880 EUR  za 4 

roky je to 35 520 EUR. Je len treba zvážiť, koho a za čo platia daňoví poplatníci a ako si svoje 

príjmy niektorí poslanci veľmi chránia. 

Prioritné požiadavky: 

‐ Miestna lávka ponad Kysucu z Vrania do Brodna  je v zlom technickom stave a patrí medzi 

priority rekonštrukcie( havarijný stav) 

‐ Zosuv krajníc ulice Drozdia, Vrania i napriek tomu, že vieme o zámere toto realizovať, 

považujeme to za prioritu mestskej časti Vranie 

‐ Na návrh JEDNOTY dôchodcov ale aj prítomných občanov a ďaľších, predkladáme požiadavku 

na úpravu okolia pred KD ( spevnenie svahu podľa návrhu JEDNOTY dôchodcov – návrh – 

náčrt sa nachádza u poslanca Púčka) 

‐ Zabezpečenie krajníc proti zosuvu a poškodzovaniu majetku v osobnom vlastníctve na ulici 

Vrania od súpisného čísla 241/20 až po dom č. 242 v dĺžke cca 130 m 

‐ Vykúpiť pozemky od pani Jánošovej a spol. pre rozšírenie miestneho cintorína prípojky vody 

a výstavby malého domu smútku so sociálnym  vybavením, dom smútku je nutný pri každom 

cintoríne aj so sociálnym zariadením, vodou, parkoviskom a preto občania žiadajú, aby sa 

vedenie mesta s touto požiadavkou prioritne zaoberala 



‐ Požiadavka na opravu výtlkov, rekonštrukciu ulice  Boncova, ulice Ďatlova, ulice K Rochovici, 

ulice Holubia 

‐ Vyasfaltovanie plochy pod MHD zastávkou ulica Drozdia, prisľúbené druhý rok 

‐ Vyznačiť mestské časti Vranie dopravným značením ,,Obytná zóna“, aby sa obmedzila 

rýchlosť, prašnosť, hluk a zabezpečila sa tak bezpečnosť chodcov 

‐ Doterajšie retardy  ‐ z nich dva boli odmontované ‐ opäť zabudovať, ale spôsobom nábehom 

z kociek a liateho asfaltu, ktoré nebúchajú a sú väčšou  šikanou pre nezodpovedných vodičov 

‐ Žiadame podľa možnosti doplniť detské ihrisko  hojdačkou, preliezkou a pod.   

‐ Zabezpečiť pravidelné kosenie verejnej zelene a cintorína, pretože doterajší stav sa dá nazvať 

len malou katastrofou 

‐ Pripraviť projekt a financie na bezdrôtový rozhlas 

‐ Vybudovať boxy na kontajnery separovaného zberu na ulici Drozdia, Vrania a Labutia 

‐ Meranie prípadne kamera na ulici Drozdia a Vrania, ktorým by sa určite docielilo upozorniť 

nezodpovedných vodičov, ktorí ohrozujú životy a zdravie chodcov, zvlášť deti 

‐ Kanalizácia – súčasný stav je skutočne hanbou 21 storočia a pritom platíme rovnaké dane, 

ako občania sídlisk mesta 

‐ Upraviť stekajúcu vodu žľabom do zbernej šachty ulica  Ďatlia nad miestnou kaplnkou 

‐ Odstrániť nánosy z poslednej povodne z pozemku Štefan Sýkora ulica Labutia, toto bolo 

prisľúbené po úprave počasia doteraz neodstránené, jedná sa o cca 12 ton nánosu 

‐ Zregulovať miestny potok a tak prietok spriechodniť proti povodniam od ulice K Rochovici po 

ústie Kysuce 

‐ Žiadajú pomoc, prípadne zabezpečenie aspoň raz štvrťročne výber žúmp, ktoré si občania 

radi zaplatia v cene stočného 

‐ Vykonať obhliadky rôznych nehnuteľnosti, ktoré nekosením strpčujú život spoluvlastníkom, 

prípadne vydať nariadenia na zlepšenie tohto stavu 

‐ Občania sa pýtajú, čo je možné urobiť so stavbami, ktoré sa rozsýpajú, je v nich mnoho 

potkanov a pod. takto znepríjemňujú občanom život 

V závere pani  Coloňová verejne  poďakovala VPP pracovníkom, že pomáhajú mestskej časti pri 

čistení, avšak bola by nutná aj väčšia pomoc, pretože nie všetko sa v mestskej časti dá urobiť 

lopatou, tupou kosou a pod.   Poslanec poďakoval za účasť, podporu a prisľúbil, že zatiaľ 

prijímané finančné prostriedky za účasť v komisií bude posúvať pre DHZ Brodno, DHZ Vranie, 

JEDNOTU dôchodcov Vranie, Červený kríž Pov. Chlmec a pod.. pretože takéto organizácie, ktoré 

pomáhajú rozvoju mestských častí si odmenu plne zaslúžia. 



  Touto zápisnicou sa zároveň obraciam na všetkých poslancov, aby moje 

opätovné návrhy prehodnotili v prospech občanov, aby sme duplicitne 

neprerokovávali to, čo nie je nutné, ale aby sme v komisiách preberali 

a posudzovali a vyhodnotili zo zápisníc, kde, kedy a čo sa má spraviť 

a odkiaľ na to získať finančné prostriedky, toto by malo byť prioritou nás 

poslancov, takéto prejednanie požiadaviek občanov s určením výsledkov 

vy mohlo viesť aj k oceneniu komisie avšak nie paušálne ale keď, tak 

hodinovo, napr. 4 EUR / 1 hod. 

  Zatiaľ nikto nepredložil ani nevyhodnotil výsledky odborníkov, čo by som rád na najbližšom 

zastupiteľstve od navrhovateľov – odborníkov  počul.         

 

Vo Vraní 01.07.2015        poslanec Ján Púček 


